

James Tian

General Manager of ANZ Beijing Branch



James has over 15 years working experience in foreign banking industry. He joined ANZ in early 2016 as Head of Global Banking, Beijing. In December 2017, James was appointed as General Manager of ANZ Beijing Branch and Head of Coverage, Beijing. In this role, he is responsible for integral operation of Beijing Branch, leading the bank's efforts to further expand and penetrate its Chinese corporate portfolio and business growth.

Prior to ANZ, James spent over 10 years in Bank of America Merrill Lynch (BAML), where he was Director for Global Corporate and Investment Banking. During his BAML time, he led a number of remarkable transaction across global corporate and investment banking for Chinese and multinational companies, including up to USD26Bn fund raising via international capital markets.

Before joining BAML, James worked in ANZ Shanghai Branch from 2004 to 2005 and his last role was Corporate Banking Head. Earlier, he started his first job at Citi Bank in Corporate Finance.

James holds a Master degree of Science in Insurance and Risk Management from The City University London, and Bachelor degree of Communication from University of Canberra.

田军

澳大利亚和新西兰银行(中国)有限公司北京分行行长



田军先生在外资领域有将近 15 年的从业经验。2016 年 1 月，田军先生加入澳大利亚和新西兰银行北京分行，担任环球银行部总经理。2017 年 12 月，他被任命为澳新银行北京分行行长兼公司金融部总经理。他负责北京分行的整体营运，业务上切实贯彻集团的亚洲及中国战略部署，带领团队积极拓展市场，深入渗透到中国企业，为他们寻找合适项目和配合投融资安排。田军先生充分运用澳新银行全球网络及产品优势，通过与各产品经理和全球客户经理精诚合作，为中国客户提供全面的银行解决方案，大力推进中澳跨境业务。

加入澳新银行之前，田军先生曾在美银美林集团供职将近 10 年的时间。在此期间，他先后担任了其上海分行和北京分行的环球企业银行部董事，拥有丰富的风险管理和市场拓展的管理经验，对构建美银美林中国企业银行平台做出了巨大贡献。

2004 年田军先生曾在澳新银行上海分行担任企业银行部主管、高级经理。2003 年他在花旗银行上海分行担任企业金融部分析员。

田军先生本科毕业于澳大利亚堪培拉大学传媒学专业，研究生毕业于英国伦敦城市大学保险与风险管理专业。